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 Jäsen Timo Lajunen kysyi varmistusta 22.8.2024 kokouksessa, muissa 

asioissa esittämälleen asialle: Kallislahden koulun lakkautuksesta on 
järjestettävä puolivuosittain kustannusseuranta ja raportointi lautakunnalle 
muiden lakkautettujen kyläkoulujen tapaan. 
Sivistystoimenjohtaja Mikko Ripatti vastasi antavansa selvityksen 
tilinpäätöksen jälkeen. 

 
 Varajäsen Luise Lieflander-Leskinen esitti kysymyksen: Miten Savonlinnan 

kaupunki hoitaa ulkomaalaisten kotiutumista tulevaisuudessa? 


